

The time we spend at school

A few years ago, as many as 1,000 schools across the USA started making school years longer by adding up to ten extra days to the school year or by making each school day longer by half an hour.

قبل بضع سنوات، بدأ ما يصل إلى ١٠٠٠ مدرسة في مختلف أنحاء الولايات المتحدة الأمريكية جعل السنوات الدراسية أطول عن طريق إضافة ما يصل إلى عشرة أيام إضافية إلى العام الدراسي أو يجعل كل يوم دراسي أطول بإضافة نصف ساعة



This was because it was found that secondary school students in the USA and the UK were spending the least time at school, with an average school year of 187 days. The typical Jordanian school year is longer than this. However, none of these are nearly as long as the school year in countries like Japan and South Korea.

المعلم محمد المهر
٠٧٧٠٠٥٤٥٤٥
٠٧٨٧١٧٨٧٧٠

كان السبب في ذلك هو أن طلاب المدارس الثانوية في الولايات المتحدة الأمريكية والمملكة المتحدة كانوا يقضون أقل وقت في المدرسة، مع متوسط سنة دراسية مدتها ١٨٧ يوماً. إن السنة الدراسية الأردنية النموذجية أطول من ذلك. ومع ذلك، لا شيء من هذه تقريبا يقارب السنة الدراسية في بلدان مثل اليابان وكوريا الجنوبية

South Koreans attend school for 220 days per year, and in Japan, the school year numbers 243 days.

According to a study by the Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD), students in Japan, Indonesia and South Korea spend the most time studying in the world. They want to learn as much as they can to ensure excellent exam grades.

يحضر الكوريون الجنوبيون المدرسة لمدة ٢٢٠ يوماً في السنة، وفي اليابان، تبلغ أعداد السنة الدراسية ٢٤٣ يوماً. ووفقاً لدراسة أجرتها منظمة التعاون والتنمية في الميدان الاقتصادي (أويسد)، فإن الطلاب في اليابان وإندونيسيا وكوريا الجنوبية يقضون معظم الوقت في الدراسة في العالم. انهم يريدون أن يتعلموا بقدر ما تستطيع لضمان درجات ممتازة في الامتحانات



They go to school for about nine hours, although this includes optional after-school tuition and activities. They also spend about three hours on homework every day, which is three times as much as many other countries. Their high academic achievements do suggest that the longer you study, the better you do in final exams.

يذهبون إلى المدرسة لمدة تسع ساعات تقريبا، على الرغم من أن هذا يشمل الدروس الدراسية الاختيارية بعد المدرسة والأنشطة. كما يقضون حوالي ثلاث ساعات في الواجبات المنزلية كل يوم، أي ثلاثة أضعاف عدد الدول الأخرى. إن إنجازاتهم الأكاديمية العالية تشير إلى أنه كلما درستهم، كلما كان ذلك أفضل في الامتحانات النهائية

In Finland, however, students are usually given less than half an hour of homework per night, and they attend school for fewer and shorter days than 85% of other developed nations. Despite this, they achieve top marks in subjects like Maths and Science.

لكن في فنلندا، عادة ما يحصل الطلاب على أقل من نصف ساعة من الواجبات المنزلية في الليلة الواحدة، ويذهبون إلى المدرسة لأيام أقل وأقصر من ٨٥٪ من الدول المتقدمة الأخرى. وعلى الرغم من ذلك، فإنها تحقق أعلى الدرجات في مواضيع مثل الرياضيات والعلوم

In addition, most students also speak at least two, and often three, languages fluently. The contradictory views of the study suggest that the number and length of school days is not the only factor in determining whether students will succeed at school or not.

بالإضافة إلى ذلك، فإن معظم الطلاب يتحدثون أيضا لغتين على الأقل، وثلاثة لغات في كثير من الأحيان بطلاقة. الآراء المتناقضة من الدراسة تشير إلى أن عدد وطول أيام الدراسة ليس هو العامل الوحيد في تحديد ما إذا كان الطلاب سوف تتجحوا في المدرسة أم لا